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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.266.2022 
 

W SPRAWIE :

 Przeprowadzenia kampanii informacyjnej dotyczącej tzw. uchwały reklamowej.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu kilkukrotnie zwracałem się do Pana w sprawie przeprowadzenia
wśród mieszkańców Karpacza kampanii informacyjnej dotyczącej wprowadzenia no-
wych przepisów  dotyczących ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej
architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabary-
tów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą
być wykonane. Obiecał Pan rozważyć złożone przez moją osobę propozycje, miasto
dalej jest zaśmiecane obrzydliwymi reklamami i banerami, cofamy się na tej płasz-
czyźnie do początku lat 90-tych ubiegłego wieku.

PYTANIA :
                  

1. Kiedy ostatecznie podejmie Pan „męską” decyzję w tej sprawie?

Załącznik:

- brak 
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